
Ю р ій  Ф о м іч е в : У к р а їн а  я к  н ік о л и
ПОТРЕБУЄ ОБ’ ЄДНАННЯ

На цьму міський голова наголосив під час загаль
н о м ісь ко ї наради  21 с ічн я , на п е р е д о д н і Дня 
Соборності України. За його словами, Україна потре
бує об’єднання як ніколи. Розділення за будь-якими 
ознаками -  мовними, релігійними чи іншими -  не має 
жодного сенсу. День Соборності України відіграє важ
ливу роль у нашому житті. 100 років тому наші попе
редники знайшли сили та об’єднали українські зем
лі в єдину державу. Сьогодні ми повинні на це звер
тати увагу і розуміти, що тільки шляхом об ’єднання 
ми можемо досягти успіху. Потенціал Української 
держави надвеликий. Маємо великий ресурс, почи
наючи з природних і закінчуючи людським, що ціка
вий для світу. Для сучасної новітньої історії України 
об ’єднання навколо української державності -  за
вдання номер один. А для нас всіх украй важливо від
повідально працювати на кожному робочому місці, 
в кожному робочому колективі -  тільки тоді ми може
мо розраховувати на перемогу.

У Славутичі, як в одній складовій великої України, 
22 січня на Центральній площі відбудулися святкові 
заходи.


